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Verslag van de clusterraadsvergadering h/v d.d. 08-11-2018 
 
Aanwezig: Ineke Meints, Liesbeth Vredeveld, Otto Kelderman, Ruben Ras, Wiebe Lok, Lydie van der 
Graaff (verslag) 
Aanwezig tot de pauze: Kees Hoogvorst en René Leber 
 
1. Opening 
                    
2. Mededelingen uit de MR’en 

Rietlanden: 
- Wijziging overgangscriteria. Hier ook een keer op de agenda?  

Tot klas 3 geen atheneumklas, alleen h/v-klassen, Ik wil dit t.z.t. toch nog wel eens 
een keer wat uitvoeriger bespreken.. 

- Het taakbeleid loopt nog niet synchroon. René meldt dat de directieraad bezig is met het 
uitzetten van een gezamenlijk taakbeleid. 

 
3. Stand van zaken vorming clusters. 

- De portefeuilles zijn verdeeld in de kerngroep. Er gaat in kleinere groepen gewerkt 
worden aan het tijdpad.  

- De teamindeling wordt ook gemaakt. Er zijn verschillende criteria: voorkeursvariant, 
thuisbasis bestaande scholen, verdeling ontwikkelkracht, arbeidsomvang, variatie 
docenten in een thuisbasis. Wat het uitgangspunt ook is: de motivatie moet goed 
gecommuniceerd worden. 

- Inrichting organisatiedag: opbrengst vorige organisatiedag, workshops, centraal deel met 
vmbo, na de lunch gericht op teamontwikkeling (indeling wordt vooraf bekendgemaakt). 

 
4. Voorstel 90 minuten en 4 periodes - ter bespreking – bijlage. 

Het voorstel geeft mogelijkheid om gevarieerd te werken. Verwante vakken kunnen elkaar 
vinden. We moeten niet perse denken in lessen maar in onderwijstijd, instructie, etc. Periode 
van 8 weken en 1 tussenweek is de minimale variant, een periode kan langer zijn. Op dagen 
die ‘over’ zijn in de tussenweek kan gewoon les worden gegeven. Het systeem houdt een 
eigen keuze van de leerling niet tegen. De clusterraad vmbo keurt het voorstel goed, mits wij 
ook akkoord gaan. 4 periodes in combinatie met 3 SE-weken kan prima.  

 
5. Rondvraag. 
 
Pauze (vertrek Rectoren) 
 
6. Nabespreking 
 


